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Προς τον Πρόεδρο του  
Περιφερειακού Συμβουλίου 
Ιονίων Νήσων 

 
 
Αγαπητέ Πρόεδρε 
 
Παρακαλούμε όπως στα θέματα της ημερήσιας διάταξης του Περιφερειακού 
Συμβουλίου στις ήδη προγραμματισμένες συνεδριάσεις 21 & 22/10/2017, να 
συμπεριληφθεί ως θέμα της παράταξης "ΚΙΝΗΣΗ ΕΠΤΑΝΗΣΙΩΝ ΠΟΛΙΤΩΝ": 
Κυκλοφοριακή βελτίωση του τμήματος της Επαρχιακής οδού "Τρία 
Γεφύρια-  Βρυώνη ". 
 
                                                    ΕΙΣΗΓΗΣΗ                                             
       
        Είναι ασφαλώς από χρόνια γνωστά τα κυκλοφοριακά προβλήματα στο 
τμήμα της Επαρχιακής οδού "Τρία Γεφύρια- Βρυώνη". Ιδιαίτερα βέβαια στο 
κόμβο στην τοποθεσία " Τρία Γεφύρια " που παρά την ύπαρξη σηματοδοτών η 
κατάσταση είναι ιδιαίτερα κυκλοφοριακά φορτισμένη της ώρες αιχμής και 
παρατηρούνται μεγάλες σειρές οχημάτων και μεγάλες χρονικές αναμονές. Από 
χρόνια υπάρχει η πληροφόρηση για την ύπαρξη μελέτης βελτίωσης της εν 
λόγω οδού. Θεωρούμε ότι θα πρέπει να δοθεί προτεραιότητα στην 
αντικατάσταση του κόμβου αυτού με ένα νέο με το σύστημα ROUND ABΟUT. 
Παρακαλούμε να ενημερωθεί το Περιφερειακό Συμβούλιο: 
- Για το υπάρχον στάδιο της μελέτης του τμήματος " Βρυώνη Ποντή" 
- Για τυχόν αποφάσεις που έχουν ληφθεί για την ανακατασκευή της εν λόγω 
οδού.στο παρελθόν 
- Αν υπάρχει πρόβλεψη στη μελέτη για την κατασκευή νέου κόμβου στη θέση 
" Τρία- Γεφύρια" 
- Για τις δυνατότητες χρηματοδότησης του εν λόγω έργου και κατά 
προτεραιότητα του απαιτούμενου νέου κόμβου στα " Τρία Γεφύρια " 
  
                                          

 Με ιδιαίτερη εκτίμηση 
                     Για την παράταξη    

" ΚΙΝΗΣΗ ΕΠΤΑΝΗΣΙΩΝ ΠΟΛΙΤΩΝ " 
 
                                                                                                              
                             Αλέξανδρος Δεσύλλας   

Περιφερειακός  Σύμβουλος 


